
 

                                                                                                                    

 

 

 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde - 30.01.24 kl.17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Pia Jakobsen, Tommy 

Christensen, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen (medarbejderrep.), 

Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (9A) formand og Laura (9A) 

næstformand,  

Fraværende: Pia J, Signe, Laura, Mathilde. 

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Ingenting 

2. Godkendelse af referat  Godkendt 

3. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Økonomi – 2023 og 2024 

Vores økonomi ser fin ud. Vi kommer 

ud af 2023 med et overskud på ca. 

334.000 kr. Vi afventer om vi får 

dem overført. Vi fik 113.000 i 

december grundet flere SFO-børn 

som vi ikke har kunnet nå at reagere 

på – desværre. 

Budgettet for 2024 er vi i gang at 

arbejde med og det ser umiddelbart 

fint ud. Vi arbejder lige nu på 

fordelingen. Næste møde er der sat 

”budget 2024” på, som vi 

gennemgår. 

Vi har fået flere børn i SFO og det 

giver en bedre normering. Vi 

arbejder på om vi kan ansætte en 

medarbejder mere i SFO.  

• Møbler i AULA og 0. klasse 

Vi har indkøbt nye møbler til aulaen 

og 0. klasse. Vi forventer de leveres i 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

uge 8 – desværre er de forsinkede.  

Der er også indkøbt ny bålhytte, og 

nye skærme til alle klasser.  

• Møllerupbakkeby uge 11 

Vi afholder Møllerupbakkeby i uge 

11. Planlægningen er i gang. I dag 

har arbejdsgruppen fremlagt for 

resten af lærerne. Åbent hus torsdag 

d. 14.03.24 kl. 14-17 for alle vores 

forældre.  

• Status på H/D og 

madkundskabslokalerne. 

Der er lige sendt tegninger til 

projektering. En ingeniør kommer på 

torsdag. Vi rykker hele tiden. Vi har 

endnu ikke fået en tidsplan.  

• Rikke Yde foredrag 

Der kom kun meget få forældre til 

foredraget, som var rigtig godt. Det 

er vi vældigt skuffede over. 

Foredraget kostede 20.000 kr.  

Bekymring at vi ikke kan samle flere 

forældre til et gratis foredrag.  

• Status på børnetrivsel 

efter 100 skoledage. 

Vi er over halvvejs i skoleåret. Vi har 

en oplevelse af at der er ro på. Vi 

har mange børnesager i gang, og 

oplever et rigtigt godt 

forældresamarbejde.  

En snak om ”Puff bar situationen” i 

sidste uge.  

Vi samlede i går udskolingen fordi vi 

bruger meget tid på at 

uhensigtsmæssig adfærd.  

 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

- Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Signe/Pia 

 

 

 

Forældre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Kommunal 

opmærksomhed på 

digitale hjælpemidler. 

Efter vi har fået nye computere, er 

der noget i pakken der gør at man 

ikke kan få oplæst fra PDF format. I 

Næstved kommune kan det lade sig 

gøre, så det arbejdes der på.  

• Skoleudviklingssamtale 

Kvalitetstjek fra forvaltningen. Vi vil 

gerne byde bestyrelsen og elevrådet 

ind i samtalen. Sidste år var TRIO 

med.  Lene sender dagsorden og 

dato ud.  

Abonnement på ”Skole og forældre” 

opsiges. Det koster skolen 6000 kr. 

Halvdelen har ikke fået bladet.  

 

 

Medarbejder:  

SFO er i gang med at planlægge 

besøg i de dagtilbud vi modtager 

forårsbørn fra.  

 

Forældre:  

Fritze: Meebook bliver ikke brugt, så 

det er meget svært, som forældre, 

at følge med i hvad der bliver lavet i 

fagene. Der ligger ikke årsplaner.  

Bliver meebook brugt? Hvordan 

bruges det? 

Ledelsen tager det med tilbage.  

Opmærksomhed at Nymands busser 

holder på ”kys og kør”. Lene er i 

kontakt med dem.  



 

                                                                                                                    

 

 

 

- Elever 

 

 

 

 

- MED/TRIO 

 

 

 

 

 

 

Elever 

 

 

 

En bekymring om, at der er 

børn/unge mennesker der ”hænger 

ud” i området.   

Elever:  

Elevrådsmøde i dag.  Der er aftalt 

indendørs fodbolddag for 

udskolingen fredagen inden 

påskeferien.  

Forespørgsel fra eleverne – om man 

må tygge tyggegummi i pauserne.  

Tal med lærerne om det.  

MED:  

I den næste periode tager vi en 

medarbejder mere fra indskolingen, 

på skift, med i TRIO møderne for at 

gøre det mere gennemsigtigt.  

4. Refleksion omkring 

brugen af digitale 

læremidler. 

Alle  

5. Sidste skoledag Alle Torsdag 16. maj 2024 er sidste 

skoledag.  

Lene har sendt et forslag ud. Vi 

sender det ud til elever/lærere i 69. 

Det er godkendt i skolebestyrelsen.   

6.  Evt. Alle Drøftelse af fælles brev fra 

skolebestyrelserne i Guldborgsund 

kommune til BSU omkring økonomi 

og besparelser.  

7.  Punkter til næste møde Alle • Budget 2024 

• Rejse kanon 

• Refleksion omkring brugen af 

digitale læringsmidler.  

8.  Personfølsomt Ledelsen  

 

Næste møder:  27/2 24 – 23/4 24 – 28/5 24 – 18/6 24  


